

# 夏樂市華人浸信會

## Charlotte Chinese Baptist Church

Dear Parents,

Charlotte Chinese Baptist Church Chinese School will resume its 2012-2013 school year on September 9, 2012. The last day of this school year will be June 9, 2013.

We will continue requiring registration for Chinese School for this school year. To encourage and appreciate participation in class teaching, the current tuition policy will stay. The registration fee for 2012-2013 school year is

- Free for children of teachers of Chinese classes and ESL classes
- Free for current or future missionary family
- Free for family with adopted Chinese children
- For others, \$50 per student and up to \$80 per family

However, if financial support is needed, please contact us for waiver.

There will be no class on the following Sundays. If your teacher needs to cancel any class for personal reason, he/she will let you know beforehand.

Nov. 25, 2012	Sunday after Thanksgiving Day
Dec. 23, 2012	Sunday before Christmas Day
Dec. 30, 2012	Sunday before New Year Day
Mar. 31, 2013	Sunday before Spring Break
May 26, 2013	Memorial Day Long Weekend, church retreat

Please find the following documents in the attachments

- Registration Form
- Liability Waiver Form

Please fill in the Registration Form and sign the School Regulation and the Liability Waiver Form; and give the documents and the registration fee to Hua Shen, the contact person of our school, by September 9, 2012. Hua can be reached at [shen209@yahoo.com](mailto:shen209@yahoo.com) and 765-714-8839 (cell). Thanks.

Yours in the Love of Christ,  
Charlotte Chinese Baptist Church Chinese School

# 夏樂市華人浸信會

Charlotte Chinese Baptist Church

各位家长，您好！

夏乐市华人浸信会中文学校 2012-2013 年度将于 2012 年 9 月 9 日开始上课。本年度最后一天为 2013 年 6 月 9 日。学校将继续要求学生为新学年注册。

为鼓励感谢大家参与教学事工，我们将继续当前的收费政策。2011-2012 学年注册费标准为：

- 中文和 ESL 教师的孩子免费
- 宣教士家庭免费
- 领养中国孩子的家庭免费
- 其他学生\$50 / 人，每个家庭不超过\$80

若有经济困难，请与学校联系申请免学费。

以下主日没有中文学校课程。如因特殊原因，个别班级需要停课，班级老师将特别通知家长。

2012-11-25	感恩节主日
2012-12-23	圣诞节主日
2012-12-30	新年前主日
2013-03-31	春假
2013-05-26	国殇节前主日, 教会退修会

随信附：

- 学生注册表
- 意外事故责任豁免书

请填写学生注册表，在家长和学生守则及意外事故责任豁免书上签字，和注册费一起在 9 月 9 日前交给学校联络人沈华。沈华的联系方式是：[shen209@yahoo.com](mailto:shen209@yahoo.com) 和 765-714-8839 (手机)。谢谢。

愿神祝福你！

夏乐市华人浸信会中文学校, 2012 年 8 月 19 日